
Referat fra FAU-møte 07.02.2024 

Til stede: Claudia, Lars, Jone, Susanne, Sharon, Gry, Kjetil, Elise, Laila 

Referent: Laila 

Rektor til stede på første del av møte. 

1. Rektor svarte på tilsendte saker: 

Flere foresatte lurer på hva prosedyren rundt mobbing på skolen er 

• Rektor fortalte at han hadde det som tema med de ansatte i dag. Mobbetallene stiger i 

Osloskolen generelt, og også på Jeriko. Men kun fire 9a-saker til sammen på alle trinn 

(9asettes først i gang etter å ha observert og satt i gang tiltak). Skolen har aldri hatt så høye 

mobbetall før, men heller aldri hatt så høye trivselstall. 

• Mye mobbing skjer på sosiale medier. Dette fora er foreldrenes ansvar å følge opp. 

Kommentar: chattefunksjoner på roblox gir mulighet til digital mobbing. Fra rektor: nye 

begrensninger satt inn i skole-pc`er og ipader fra denne uka. Nå har elevene ikke tilgang på 

youtube og roblox lenger. 

• Skolens mål er å ha trygge og gode klasserom. Viktig med det foreldrene gjør og tar initiativ 

til utenfor skolen. Oppfordring om å gjerne låne klasserom e.l. for å arrangere sosiale ting i 

regi av foreldre! Gjerne inviter også lærerne når mulig / passende! 

• Skole-hjem-kontakten har økt med 2,5 time (på en periode på ca 15 år), og tar mye av 

lærernes tid. 

• Rektor: lærerne skal jobbe med begrepene mobbing og erting/plaging, i et opplegg hvor man 

også jobber for å styrke klassemiljø. I Jeriko-timen. 

• Spørsmål om hvordan skolen jobber med egen kompetanse rundt mobbing. Rektor: 

Lærernes plantid 2 timer hver onsdag brukes til å ta opp temaer, spisse kompetanse og bruke 

hverandres erfaringer og kompetanse.  

• Spørsmål om skolen vet hvilken andel mobbing som foregår på sosiale medier. Rektor: Nei, 

ikke per nå pga tallene anonymiseres. Men har fått et forms skjema som Furuset skole bruker 

for å undersøke trivsel, som mulig kan brukes anonymt.  

• Egne rutiner om det oppstår voldsepisoder, og meldes til foreldre.  

 

Barnevakten-medlemsskap  

Skolen har blitt medlem. Barnevakten har også en drøftingstelefon som skolen kan benytte. 

FAU ønsker å arrangere foreldrekveld med Barnevakten, og også invitere inn lærere, f.eks. i april.  

 

Oppdatering skolegårdprosjektet 

Lyset i skolegården er ordnet.  

Rektor venter svar fra Oslobygg ang. skolegårdsprosjektet, og vil sende purring. 

 

Rutiner for trygg skolegård mtp is 

Oslobygg har ansvar for skolegården. Rektor melder avvik. Skolen gjør det de kan, og mer (grus og 

salt).   

 

Blir det mobilfri skole?  



Ja, dette kommer. 7. klasse har bestilt skap til mobilhotell.  

 

 

2. FAU-saker uten rektor 

 

17. mai 

Erfaringer fra i fjor: Referat finnes.  

Plan må justeres etter hvilken plass skolen har i toget. Må sjekkes om det blir buss i år også. 

Lindeberg skole har et ønske om å ha noe felles på 17. mai, og ønsker et samarbeidsmøte med 

17.maikomiteen på Jeriko. Jeriko FAU har et samarbeid med skolekoret (50/50) og synes i 

utgangspunktet det blir vanskelig med samarbeid med en annen skole, særlig nå så kort tid før 

planleggingen. Jeriko FAUs forslag er å heller ha et felles arrangement med Lindeberg skole på et 

annet tidspunkt, og/eller se på muligheter for 17.mai samarbeid til neste år.  

 

FAU-prisen 

Nominasjonsfrist 29.02.24 

 

Foreldremøte 

FAU-representanter for høsten skal velges på vårens foreldremøte. Representanter velges for 2 år, 

ideelt sett slik at de to representantene overlapper hverandre. 

 

Innmeldte saker til neste møte 

- Veiledning, oppfølging, faglig input/kompetanse løft av AKS ansatte; 

- Follow-up på Forms skjema undersøkelsen som kan brukes for å undersøke trivsel. 

 

Neste FAU-møte 

Onsdag, 06.03.2024, kl. 17:30 


